
Referat fra SMU møte 08.04.14

Tilstede: Oddvar Gald (Fau leder), Yvonne Jordal (Fau representant), Thomas Wiik
(Fau representant), Bente Stueland (andre ansatte), Leif Bjørnar Hopland (Rektor),
Erland Jordal (Elevrådet) og Sæbjørg Kjeka (kommunalt oppnevnt representant).

Sak 1113/14 - Orientering etter gjennomført skolebesøk fra skoleeier

Skoleeier var godt fornøyd med møtet.
Elevrådet fikk skryt for godt arbeid.

Fau må jobbe med innhenting av info til skolebesøk (foreldreundersøkelser etc).
Dette tar Fau videre og får inn i sitt års hjul.

Sak 12 13/14- Fysiske skolemilj%et

Det er problemer med saltutslag en del steder på skolen.
Det er jordingsproblemer på det elektriske anlegget i den gamle ungdomsskoledelen.

Sak 13 13/14- Psykososiale skolemiljet

Fau jobber med samling til høsten i forbindelse med det psykososiale skolemiljøet.
Fau ønsker at også lærene skal få delta på dette. I så tilfelle trenger skolen tidlig
beskjed.

Sak 14 13/14- Elevrdsarbeid

Det har vert stille i Elevrådet og det har vert lite oppe.
Det har blitt arrangert elevkafe og denne gikk veldig bra.

Fau har etter innspill med fra elevrådet fått på plass et investeringsbudsjett. Dette er
delt inn i tre kategorier:
Kortsiktig:  Skolen kjøper inn l stk. bordtennisbord og 2 stk. benker i løpet av kort
tid. Det er satt av ca. 20 000 til dette formålet.
Langsiktig:  Fau ønsker også å se på mulighetene til å få opp støn-e apparater som for
eksempel klatrestativ etc. Til dette ser Fau for seg å kjøpe inn apparatene, men at
kommune står for kostnadene knyttet til oppføring og forberedelser av areal.
Lyd og lys til gymsal:  Fau ønsker å få på plass lyd/ lysanlegg til gymsalen til bruk
på forskjellige arrangementer / avslutninger. Planen er å del<lce dette med basar.

Sak 15  -  Eventuelt

Fau ønsket avklaring på kostnad på bussturen til Hardanger tun. Rektor sjekker opp i
dette.


